
Protokół  nr II/10 

II sesji Rady Gminy Płoniawy-Bramura na VI  kadencję , 

odbytej w dniu 14 grudnia  2010  r. 

 
Początek obrad  godz. 10

12 
 , zakończenie obrad godz.  12

15
. 

W II sesji udział wzięli:  15 radnych wg. załączonej listy obecności (wszyscy) ,  

30 sołtysów ( 3 jest radnymi)  wg. załączonej listy obecności, nowowybrany 

Wójt Gminy Włodzimierz Załęski , Skarbnik Gminy Hanna  Michalska, 

Sekretarz Gminy Małgorzata Michalska-Kluczek, Przewodniczący Gminnej 

Komisji Wyborczej w Płoniawach-Bramurze Kazimierz   Marmulewski, Radca 

prawny Andrzej Dziemaszkiewicz, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

Jadwiga Krukowska, Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno-

Administracyjnego Szkół Teresa Ślaska.  

Proponowany porządek obrad 

1. Otwarcie  sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Zaprzysiężenie Wójta Gminy na VI kadencję Rady Gminy. 

4. Wystąpienie nowowybranego Wójta Gminy. 

5. Zapytania i wnioski. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach:  

1)  powołania Komisja Rewizyjnej , 

2) powołania stałych komisji Rady Gminy.  

7.  Interpelacje radnych i wolne wnioski . 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad.                                                                                                        

Ad. 1. Obradom   Rady Gminy Płoniawy-Bramura  przewodniczył 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomaszewski. Otwierając II sesję Z. 

Tomaszewski  przywitał zebranych  na sali obrad, następnie  stwierdził 

prawomocność obrad. Na podstawie podpisanej listy obecności w II sesji 

uczestniczyło 15 radnych, co stanowi 100% frekwencję  i zapewnia 

prawomocność do podejmowania uchwał.  

Zaproszenie na sesję radnych, zaproszenie na sesję sołtysów, lista obecności 

radnych , lista obecności sołtysów ,  stanowią załączniki  odpowiednio nr  1, 2   

3 i 4 do protokołu.    

Ad.2.  Przewodniczący Tomaszewski zwrócił się do radnych o zgłaszanie 

wniosków co do proponowanego porządku obrad, przesłanego radnym wraz z 

zaproszeniem na sesję. 

Radni wniosków nie zgłosili, natomiast Przewodniczący Rady zauważył, że  w 

porządku obrad nie ma punktu dotyczącego przyjęcia protokołu z I sesji. 

Dlatego zgłosił wniosek  o umieszczenie tego punktu  w porządku obrad. 
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Radni 15 głosami przyjęli wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt 

dotyczący przyjęcia protokołu z I sesji Rady Gminy. Będzie miał numer 3 , a 

pozostałe punkty przesuwają się o 1 do przodu od 4 do 10. 

Za przyjęciem poszerzonego porządku obrad głosowało 15 radnych.  

Ad.3. Wyłożony na sali obrad protokół I sesji Rady Gminy z dnia 02 grudnia br. 

przyjęto w formie do wglądu 15 głosami. 

Ad.4. Zbigniew Tomaszewski  oznajmił, że  obecny na sali obrad nowwybrany 

Wójt Gminy Włodzimierz Załęski obejmie urząd po uprzednim złożeniu 

ślubowania. Poprosił Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w 

Płoniawach-Bramurze  Kazimierza  Marmulewskiego o wręczenie  Wójtowi 

elektowi  zaświadczenia o wyborze na Wójta Gminy Płoniawy-Bramura w 

wyborach , które odbyły się w dniu 05 grudnia 2010 r.  

Przed wręczeniem  zaświadczenia , Kazimierz Marmulewski  gratulując 

Wójtowi wyboru podziękował wszystkim zaangażowanym w przeprowadzeniu 

wyborów samorządowych za ciężką pracę. Pomimo problemów, jakie 

nastręczali niektórzy członkowie obwodowych komisji wyborczych, po reakcji i 

pouczeniu przez Gminną Komisję Wyborczą , wybory przebiegły sprawnie i 

prawidłowo. W dostarczonych do GKW protokołach z głosowania nie 

stwierdzono żadnych  wniesionych zastrzeżeń co do wyników głosowania. 

Szczególne podziękowania wyraził pełnomocnikowi wyborczemu  Kindze 

Dylewskiej  i informatykowi gminnemu Tomaszowi Winnickiemu. 

Z kolei wręczając zaświadczenie o wyborze Wójtowi Gminy Włodzimierzowi 

Załęskiemu  życzył mu owocnej pracy dającej satysfakcję i przynoszącej rozwój 

gminy. 

Następnie  Wójt złożył przed Radą ślubowanie o następujące j treści: 

„Obejmując Urząd Wójta Gminy, uroczyście ślubuję,  że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi Urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i 

pomyślności mieszkańców Gminy”. Tak mi dopomóż Bóg. 

Po złożeniu ślubowania przez Wójta, Przewodniczący Rady ogłosił, że w tym 

momencie  Włodzimierz Załęski obejmuje urząd Wójta Gminy Płoniawy-

Bramura na VI kadencję 2010 -2-14 po czym  zamknął pkt. 4, a otworzył pkt. 5 

porządku obrad. 

Zaświadczenie Wójta o wyborze i rota ślubowania stanowią załączniki nr, 5 i 6 

do protokołu. 

Ad.5.  Obejmując urząd Wójta, Włodzimierz Załęski wygłosił krótkie  

przemówienie, w którym zamieścił najważniejsze  cele do realizacji. 

Pytań do wystąpienia Wójta  nie zgłoszono, wobec czego  Zbigniew 

Tomaszewski zamknął   pkt. 5. 

Treść przemówienia  stanowi załącznik nr 7  do protokółu. 

Ad.6.  Zapytań  i wolnych wniosków nie zgłoszono, wobec czego pkt. 6 został 

zamknięty.  

Ad.7. pdpkt.1) Przed przystąpieniem do powołania stałych komisji Rady 

Przewodniczący Zbigniew Tomaszewski   poinformował, że zgodnie ze 
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Statutem Gminy w Radzie działają 3 pięcioosobowe komisje stałe tj. Komisja 

Rewizyjna; Komisja Finansów , Rolnictwa , Rozwoju Regionalnego i Porządku 

Publicznego oraz Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Opieki Społecznej i 

Ochrony Środowiska  

Przewodniczący Rady zaproponował, aby zarządzić przerwę w obradach, w 

czasie której radni wybiorą spośród siebie składy poszczególnych komisji.   

 Innych propozycji nie zgłoszono, wobec czego  Z. Tomaszewski  zarządził 

krótką przerwę, aby radni we własnym gronie ustalili przynależność do 

poszczególnych komisji. 

Po przerwie o godz. 11
10 

obrady wznowiono.  

Do Komisji Rewizyjnej   zgłosiło się pięcioro  następujących radnych : 

1) Krzysztof Majewski ,  

2) Lewandowska Grażyna, 

3) Lewandowska Monika, 

4) Nowotka Andrzej, 

5) Krawczyk Krzysztof 

Na przewodniczącego Komisji wybrano   Krzysztofa Majewskiego 

Kandydaci ci  zostali  zatwierdzeni  przez  wszystkich radnych i za przyjęciem 

uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej  w przedstawionym składzie 

głosowało 15 radnych. 

Uchwała nr 4/II/10  w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej stanowi  

załączniki nr, 8 do protokołu. 

pdpkt. 2) Radni podali kandydatury do dwóch pozostałych Komisji. 

Do Komisji Finansów, Rolnictwa, Rozwoju Regionalnego i Porządku 

Publicznego zgłosili się następujący radni: 

1) Marek Niestępski, 

2) Benedykt  Chodkowski, 

3) Bogdan Bojarski, 

4) Tomasz Wenda, 

5) Ireneusz Załęski 

Na Przewodniczącego Komisji wytypowano Marka Niestępskiego, który przyjął 

to stanowisko.  

Do Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony 

Środowiska zgłoszono następujących radnych: 

1) Sękowski Andrzej, 

2) Mierzejewski Edward, 

3) Wierzbicki Dariusz, 

4) Zabielska  Janina 

5) Tomaszewski Zbigniew. 

Na przewodniczącego Komisji wskazano  Dariusza  Wierzbickiego, który 

przyjął stanowisko Przewodniczącego Komisji.  

Za przyjęciem uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy w 

przedstawionej wersji głosowało 15 radnych. 
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Uchwała nr 5/II/10 stanowi załącznik  nr 9 do protokołu. 

Na tym Przewodniczący Rady zamknął część uchwałodawczą sesji, dziękując 

radnym za sprawny wybór członków komisji Rady. 

Ad.8.  Radca prawny Andrzej Dziemaszkiewicz  udzielił krótkich wyjaśnień  co 

oznaczają pojęcia interpelacje , a co wolne wnioski. 

Interpelacje – to postawienie tezy wobec organów gminy i jest to rzadko 

stosowany środek. Natomiast wolne wnioski  dotyczą spraw ogólnych . 

Interpelacje i wolne wnioski mogą zgłaszać tylko radni. 

Zapytania mogą zgłaszać radni i publiczność. 

Pomimo tych wyjaśnień interpelacji i wolnych wniosków nie zgłoszono, a więc 

temat został zamknięty. 

Ad.9. W sprawach różnych  obecny na sesji mieszkaniec gminy Jerzy 

Grabowski  złożył radnym i nowowybranemu Wójtowi Gminy gratulacje  z racji 

wyboru oraz życzył im dobrej pracy. Powiedział, że chciałby  , aby debaty miały 

merytoryczny przebieg.  

Radny  Chodkowski Benedykt spytał kto odpowiada za prowizje sołtysów. 

Docierają do niego głosy, że prowizje w stosunku do okolicznych gmin są za 

niskie, co potwierdzili sołtysi obecni na sesji. 

Sekretarz  Gminy Małgorzata Michalska-Kluczek  wyjaśniła, że prowizje od 

podatków ustala Rada Gminy w formie uchwały. Są one procentowe , w 

zależności od wysokości zebranych podatków. Dla  sołtysów, którzy  mają 

bardzo niski wymiar podatkowy ustalona jest stała  kwotowa prowizja. 

Według sołtysa ze Szczuk Andrzeja Betlejewskiego warto byłoby rozważyć  

przyjęty w gminie Krasnosielc  ryczałtowy sposób naliczania  prowizji 

sołtysom. 

Konkretnych wniosków w tym zakresie nie przedstawiono , wobec czego 

Przewodniczący Rady ogłosił  wyczerpanie porządku obrad II sesji Rady Gminy  

Płoniawy-Bramura. 

Ad.10. Przed zamknięciem sesji  Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy Janina 

Dąbrowska przekazała wszystkim radnym druki oświadczeń majątkowych wraz 

z instrukcją ich wypełniania.  

O godz. 12
15

 Przewodniczący Rady Zbigniew Tomaszewski zamknął II sesję  

Rady  Gminy  Płoniawy-Bramura. 

 

Protokołowała                                                                             Podpisał  

 

 

Janina Dąbrowska                                                        Zbigniew Tomaszewski    


